



GENESTRA BRANDS

# TLU

## VITAMIN SUPPLEMENT

NPN 80036424

*Helps to maintain eyesight, skin, membranes and immune function; helps in the development and maintenance of bones, cartilage, teeth, gums and night vision; helps the body to metabolize fats and proteins; helps in wound healing and connective tissue formation; and helps to prevent vitamin A, C and E deficiency. An antioxidant for the maintenance of good health.*

### 60 Vegetable Capsules

**Recommended Adult Dose:** Take one capsule two times daily with meals or as recommended by your healthcare practitioner. **Risk Information:** If you are pregnant or breastfeeding; or if you are allergic to anethole or plants of the Apiaceae/Carrot family, do not use. If you have blood pressure problems; or if you suffer from a kidney disorder, gall bladder disease, inflammation of the gastrointestinal tract, or impaired liver function, consult your healthcare practitioner prior to use. Consumption of Goldenseal with alcohol, other medications and/or natural health products with sedative properties is not recommended. Hypersensitivity/allergy has been known to occur; in which case, discontinue use. **Guaranteed** to contain no added wheat, yeast, gluten, sodium, artificial colouring or flavouring, antimicrobial preservatives or dairy products. **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

#### EACH CAPSULE CONTAINS:

Vitamin A (vitamin A palmitate) . . . . .	1200 mcg RAE / 4000 IU
Vitamin C (ascorbic acid) . . . . .	200 mg
Vitamin E (d-alpha tocopheryl succinate) . . . . .	40 mg AT / 60 IU
Bovine ( <i>Bos taurus</i> ) Lung . . . . .	200 mg
Eucalyptus ( <i>Eucalyptus globulus</i> ) Leaf . . . . .	75 mg
Goldenseal ( <i>Hydrastis canadensis</i> ) Leaf . . . . .	75 mg
Star Anise ( <i>Illicium verum</i> ) Fruit . . . . .	75 mg

Non-Medicinal Ingredients: Hypromellose, magnesium silicate, magnesium stearate

# Seroyal

 Seroyal International  
490 Elgin Mills Rd E,  
Richmond Hill, ON L4C 0L8

v1.1 **316**

BARCODE LOCATION  
883196 11021

Tirer ici pour voir le texte en français

**CHAQUE CAPSULE CONTIENT :**

Vitamine A (palmitate de vitamine A).....	1200 mcg EAR / 4000 UI
Vitamine C (acide ascorbique) .....	200 mg
Vitamine E (succinate de <i>d</i> -alpha tocophéryle) .....	40 mg AT / 60 UI
Poumon de bovin ( <i>Bos taurus</i> ) .....	200 mg
Feuille d'eucalyptus ( <i>Eucalyptus globulus</i> ) .....	75 mg
Feuille de sceau d'or ( <i>Hydrastis canadensis</i> ) .....	75 mg
Fruit d'anis étoilé ( <i>Illicium verum</i> ) .....	75 mg

Ingrédients non médicinaux : Hypromellose, silicate de magnésium, stéarate de magnésium

**Seroyal** Seroyal International  
490 Elgin Mills Rd E,  
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

**TLU**

**SUPPLÉMENT VITAMINIQUE**

NPN 80036424

*Aide au maintien de la vue, de la peau, des membranes et de la fonction immunitaire; aide au développement et au maintien des os, du cartilage, des dents, des gencives et de la vision nocturne; aide l'organisme à métaboliser les matières grasses et les protéines; favorise la cicatrisation des blessures et aide à la formation du tissu conjonctif; et aide à prévenir une carence en vitamine A, C et E. Un antioxydant pour le maintien d'une bonne santé.*

**60 Capsules végétales**

**Posologie pour adultes :** Prendre une capsule deux fois par jour aux repas ou selon l'avis de votre praticien. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez; ou en cas d'allergie à l'anéthole ou aux plantes appartenant à la famille des Apiacées/Carottes. Si vous souffrez de problèmes de tension artérielle ou de troubles rénaux, d'une maladie de la vésicule biliaire, d'une inflammation du tube digestif, ou des problèmes de foie, consultez votre praticien avant d'utiliser ce produit. La consommation de le sceau d'or en association avec des breuvages alcoolisés, ou tout autre médicaments ou produit de santé naturel ayant des effets sédatifs est déconseillée. Une hypersensibilité ou une allergie peut se manifester; si tel est le cas, cesser l'utilisation. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de levure, de gluten, de sodium, de colorants ou d'arômes artificiels, d'agents de conservation antimicrobiens ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.